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Projekt protokołu nr IX/24 

 z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

odbytej w dniu 18 grudnia 2024 r. 

 

 

Sesja rozpoczęła się o godz. 10:00 i trwała do godz. 12:58. 

Obrady sesji odbyły się w sali obrad Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle przy ul. Grzegorza 

Piramowicza 32 w Kędzierzynie-Koźlu (pokój nr 229). Obrady prowadził Ireneusz Wiśniewski 

Przewodniczący Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miasta dokonał otwarcia sesji, poinformował, że obrady są prawomocne, 

w chwili stwierdzenia prawomocności sesji uczestniczyło w niej 19 radnych. W trakcie obrad 

przybyli kolejni radni. Łącznie obecnych było 22 radnych. Nieobecny był Wiesław Fąfara. 

 

 

Do porządku obrad nie wprowadzono żadnych zmian.  

Porządek obrad IX sesji przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu Nr VIII/24 z sesji Rady Miasta z dnia 28 listopada 2024 r. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

4. Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

 

CZĘŚĆ I – BUDŻETOWA 

1. Uchwalenie budżetu miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2025 

1) odczytanie projektu uchwały budżetowej; 

2) odczytanie  opinii  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej 

o projekcie uchwały budżetowej na 2025 r. oraz opinii o możliwości sfinansowania 

deficytu określonego w projekcie uchwały budżetowej na 2025 r.; 

3) odczytanie opinii lub wniosków poszczególnych komisji stałych Rady; 

4) odczytanie stanowiska Prezydenta Miasta do opinii lub wniosków poszczególnych 

komisji stałych Rady; 

5) odczytanie autopoprawki Prezydenta Miasta do projektu uchwały budżetowej;  

6) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej, w tym nad nieuwzględnionymi przez 

Prezydenta Miasta wnioskami komisji stałych Rady oraz nad autopoprawką Prezydenta 

Miasta do projektu tej uchwały; 

7) głosowanie wniosków zmian w projekcie uchwały budżetowej, o których mowa 

w pkt. 6, oraz autopoprawki Prezydenta Miasta;  

8) głosowanie nad przyjęciem uchwały budżetowej z uwzględnieniem przegłosowanych 

wniosków i autopoprawki Prezydenta Miasta. 

 

2. Uchwalenie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2025-2040 

1) odczytanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 

na lata 2025-2040; 
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2) odczytanie  opinii  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej 

o przedłożonym projekcie uchwały o wieloletniej prognozie finansowej na lata 2025-

2040; 

3) odczytanie opinii lub wniosków poszczególnych komisji stałych Rady; 

4) odczytanie stanowiska Prezydenta Miasta do opinii lub wniosków poszczególnych 

komisji stałych Rady; 

5) odczytanie autopoprawki Prezydenta Miasta do projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2025-2040;  

6) dyskusja nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2025-2040, w tym nad nieuwzględnionymi przez Prezydenta Miasta 

wnioskami komisji stałych Rady oraz nad autopoprawką Prezydenta Miasta do projektu 

tej uchwały; 

7) głosowanie wniosków zmian w projekcie uchwały, o których mowa w pkt. 6;  

8) głosowanie nad przyjęciem uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2025-2040 z uwzględnieniem przegłosowanych wniosków oraz 

autopoprawek Prezydenta Miasta. 

 

CZĘŚĆ II – SPRAWY BIEŻĄCE 

1. Sprawozdanie z realizacji Strategii rozwiązywania problemów społecznych Gminy 

Kędzierzyn-Koźle na lata 2021-2025  za lata 2021-2023. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi 

oraz dziennymi opiekunami w Kędzierzynie-Koźlu. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle położonego na terenie osiedli 

Przyjaźni i Sławięcice, w rejonie ulic: Przyjaźni, Strzeleckiej, Spacerowej, Naftowej oraz 

Kanału Kędzierzyńskiego i Kanału Gliwickiego wraz z autopoprawką. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż oraz odstąpienie od zbycia w 

drodze przetargu nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Kędzierzyn-Koźle, 

położonej w Kędzierzynie-Koźlu. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków z budżetu Gminy Kędzierzyn-

Koźle, których niezrealizowane kwoty nie wygasają z upływem roku budżetowego 2024. 

6. Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2024 z autopoprawką. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2024-2039 z autopoprawką. 

9. Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje  

i zapytania radnych. 

10. Wolne wnioski. 

11. Zakończenie obrad. 

 

2. Przyjęcie protokołu Nr VIII/24 z sesji Rady Miasta z dnia 28 listopada 2024 r. 

 

Prowadzący obrady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr VIII/24 z sesji Rady Miasta 

z dnia 28 listopada 2024 r.: 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Białas, Grzegorz Draguła, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej 

Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata 

Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, 

Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

BRAK GŁOSU (2) 

Agata Blachucik, Marzanna Gądek-Radwanowska* 

NIEOBECNI (3) 

Ewa Czubek, Wiesław Fąfara, Jacek Król 

*Radna Marzanna Gądek-Radwanowska oraz Agata Blachucik z powodu problemów 

technicznych z głosowaniem w systemie eSesja, oddały głos „za” poprzez oświadczenie do 

protokołu. 

Prowadzący obrady poinformował, że protokół został przyjęty. 

 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

Informację o bieżącej działalności Przewodniczącego Rady Miasta oraz korespondencji w 

okresie międzysesyjnym przedstawił Ireneusz Wiśniewski (pisemna informacja dołączona do 

niniejszego protokołu). 

 

4. Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Radni przed sesją otrzymali pocztą elektroniczną pisemną „informację o działaniach 

Prezydenta Miasta w okresie międzysesyjnym w dniach od 29 listopada do 17 grudnia 2024 r., 

podejmowanych w ramach inicjatywy uchwałodawczej, wydawania aktów kierownictwa 

wewnętrznego oraz aktów administracyjnych w zakresie postępowania podatkowego” (pismo 

Or.0057.11.2024 z dnia 10 grudnia 2024 r. oraz z dnia 17 grudnia 2024 r. będące 

uzupełnieniem informacji z dnia 10 grudnia).  

 

I CZĘŚĆ – BUDŻETOWA 

 

1. Uchwalenie budżetu miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2025 

 

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska przedstawiła prezentację – Projekt Budżetu Miasta 

Kędzierzyn-Koźle na rok 2025. 

 

1) odczytanie projektu uchwały budżetowej; 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2025 

odczytała Joanna Hariasz, Skarbnik Miasta.  
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2) odczytanie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie 

uchwały budżetowej na 2025 r. oraz opinii o możliwości sfinansowania deficytu określonego 

w projekcie uchwały budżetowej na 2025 r.; 

 

Uchwałę nr Pb/81/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Opolu z dnia 13 grudnia 2024 r. w sprawie opinii o przedłożonym projekcie uchwały 

budżetowej miasta Kędzierzyn-Koźle na 2025 rok, odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Miasta 

Ewa Czubek. 

Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu postanawia pozytywnie 

zaopiniować przedłożony projekt uchwały budżetowej Miasta Kędzierzyn-Koźle na 2025 rok 

(uchwała nr Pb/81/2024 z dnia 13 grudnia 2024 r. dołączona do protokołu). 

 

Uchwałę nr Dp/62/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Opolu z dnia 13 grudnia 2024 r. w sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu 

określonego w projekcie uchwały budżetowej miasta Kędzierzyn-Koźle na 2025 rok, odczytała 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Ewa Czubek. 

Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu postanawia pozytywnie 

zaopiniować możliwość sfinansowania deficytu określonego w projekcie uchwały budżetowej 

Miasta Kędzierzyn-Koźle (uchwała nr Dp/62/2024 z dnia 13 grudnia 2024 r. dołączona do 

protokołu) 

 

3) odczytanie opinii lub wniosków poszczególnych komisji stałych Rady; 

 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, Andrzej Kopacki, poinformował, że 

komisja jednogłośnie pozytywnie (7 głosami „za”) zaopiniowała projekt budżetu miasta na rok 

2025. 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja stosunkiem 

głosów: ,,za” - 5, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 1, pozytywnie zaopiniowała projekt 

budżetu miasta na rok 2025. 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Wojciech Jagiełło, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 7, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 2, pozytywnie 

zaopiniowała projekt budżetu miasta na rok 2025.  

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Ewa Odulińska, poinformowała, że komisja 

stosunkiem głosów: ,,za” - 7, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 1, pozytywnie 

zaopiniowała projekt budżetu miasta na rok 2025. 

 

4) odczytanie stanowiska Prezydenta Miasta do opinii lub wniosków poszczególnych komisji 

stałych Rady; 

 

Z uwagi na brak wniosków komisji do projektu budżetu miasta na 2025 rok, Przewodniczący 

Rady Miasta przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 
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5) odczytanie autopoprawki Prezydenta Miasta do projektu uchwały budżetowej; 

 

Autopoprawkę do złożonego Zarządzeniem Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 14 

listopada 2024 roku projektu budżetu miasta na rok 2025 odczytała Joanna Hariasz, Skarbnik 

Miasta. 

 

6) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej, w tym nad nieuwzględnionymi przez 

Prezydenta Miasta wnioskami komisji stałych Rady oraz nad autopoprawką Prezydenta Miasta 

do projektu tej uchwały; 

 

Katarzyna Kukolka-Bogocz zwróciła uwagę na dużą dysproporcję między wydatkami a 

przychodami. Podkreśliła, że deficyt na przestrzeni lat ma tendencję rosnącą. Jej zdaniem w 

dalszym ciągu gmina wydaje za mało na mieszkalnictwo. Dodała, że Klub Radnych Prawa i 

Sprawiedliwości będzie głosował przeciw budżetowi.  

 

Prezydent Miasta wyjaśniła, że plan kredytu na 2024 rok wynosił ok. 50 mln, a wykorzystano 

tylko 3 mln.  

 

Joanna Hariasz stwierdziła, że jeśli chodzi o deficyt trzeba patrzeć nie na plan tylko faktyczne 

wykonanie. Za lata 2021-2022 nie było deficytu tylko nadwyżka, a za pozostałe lata 

przytoczone przez radną był deficyt dużo mniejszy niż zaplanowany.  

 

Radna Kukolka-Bogocz zaznaczyła, że przytoczyła dane z GUS na podstawie raportu, który 

gmina wysyła do RIO. 

 

Sabina Nowosielska podkreśliła, że musiały to być dane planowane, a nie realne wykonanie. 

Na chwilę obecną zadłużenie wynosi 106 mln zł., co stanowi 27% w stosunku do budżetu, 

inwestycji jest bardzo dużo stąd takie zadłużenie.  

 

Katarzyna Kukolka-Bogocz poinformowała, że wskaźniki zawarte w raporcie z GUS 

uwzględniają całkowitą wartość wykonanych dochodów ogółem faktycznie zrealizowanych 

według sprawozdania z wykonania budżetu po 4 kwartałach danego roku przekazanego za 

pośrednictwem RIO.  

 

Fabian Pszon wspomniał o piśmie Związków Zawodowych odnośnie podwyżek wynagrodzeń 

dla pracowników Urzędu Miasta i jednostek gminnych.  

 

Prezydent Miasta poinformowała, że jak co roku planowane są przeszeregowania od 1 maja w 

wysokości co najmniej 10%.  

 

Fabian Pszon zwrócił się z pytaniem o wydatki na promocję, czy tak jak w przypadku ZAKSY 

Kędzierzyn-Koźle podlegają ewaluacji, czy są przeprowadzane badania zwrotów reklamowych 

na wydatki, które gmina ponosi w celu promowania miasta.  

 

Prezydent Miasta poinformowała, że gmina płaciła 1 mln zł na promocję ZAKSY, na przyszły 

rok jest założenie zwiększenia o 100%. Wartość mediowa na grudzień 2023 r. wyniosła 72 mln 

zł. Jeżeli chodzi o inne promocje gmina nie przeprowadza takich badań. Gmina musi wspomóc 



6 

 

klub siatkarski ze względu na wycofanie się głównego sponsora, nie ma lepszej promocji 

Kędzierzyna-Koźla i województwa opolskiego niż ZAKSA.  

 

Fabian Pszon podkreślił, że zgadza się z panią prezydent odnośnie ZAKSY. Zwrot reklamowy 

jest często wskaźnikiem niedocenianym i nierozumianym. Zapytał, ile gmina wydaje na 

promocję miasta poza klubem siatkarskim i jakie są to działania. 

 

Prezydent Sabina Nowosielska poinformowała, że jest to ok. 800 tys.  

 

Teresa Głuszek, Kierownik Biura Informacji i Promocji Miasta, poinformowała, że są to 

działania takie jak udział w targach, wsparcie inicjatyw i stowarzyszeń lokalnych, publikacje, 

informatory.  

 

Michał Nowak podzielił się opinią co do kredytu, nie jest ważna wysokość kredytu tylko 

możliwość jego spłaty. Zgadza się co do ZAKSY, ale nie chciałby, żeby udział finansów gminy 

rósł. Zwrócił uwagę, że zamiast skupiać się na liczbach opozycja powinna wskazać kierunki 

rozwoju, których rządząca większość nie dostrzega. Wyraził zadowolenie z powodu 

przeznaczenia 13 mln na ścieżki rowerowe.  

 

Andrzej Kopacki zwrócił uwagę, że są takie miasta w Polsce, które przejęłyby nasz klub 

siatkarski, np. Gliwice, co byłoby wielkim błędem.  

 

Fabian Pszon zapytał, jakie są plany inwestycyjne na rok 2025 dotyczące boiska na osiedlu 

Blachownia, czy jest na to dofinansowanie z ministerstwa.  

 

Prezydent Miasta poinformowała, że został złożony wniosek na dofinansowanie rzędu  

3 mln zł.  

 

Jacek Król zgodził się z przedmówcami, że ZAKSA Kędzierzyn-Koźle jest ważna dla miasta, 

ale żadna gmina nie jest w stanie sama utrzymać klubu na takim poziomie. Zapytał o wpływy 

dla gminy z odbywania się meczy na hali Azoty, czy są to kwoty za dany mecz, czy całoroczna 

kwota.  

 

Prezydent Miasta odpowiedziała, że gmina ma wpływy z wynajęcia hali przez te kluby, jest to 

ogólna umowa. Zaznaczyła, że gmina nie ma zamiaru utrzymywać klubu, chodzi tylko o 

zwiększenie promocji.   

 

Jacek Król zwrócił się z pytaniem do pani Skarbnik o realizację wydatków oświatowych.  

 

Joanna Hariasz poinformowała, że w tym roku w porównaniu do planu pierwotnego było 

zwiększenie, plan wynosił ok 126 mln a wydatki ok 144 mln, w tym na wynagrodzenia ok 109 

mln. Na przyszły rok zaplanowano 161 mln, w tym wynagrodzenia 123 mln.  

 

Marek Piasecki zapytał, czy dodatek 1000 zł dla pracowników MOPS dotyczy tylko 

opiekunów. 

 

Prezydent Miasta poinformowała, że dotyczy wszystkich pracowników MOPS, pracowników 

żłobków oraz Promyczka.  
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Marek Piasecki zapytał również o kwotę w budżecie przeznaczoną na wymianę pieców tzw. 

„kopciuchów” oraz czy po roku 2025 nie będzie już dofinansowania do tej wymiany. 

 

Prezydent Miasta wyjaśniła, że jest przeznaczona kwota 100 tys. zł jak co roku, a w trakcie 

podpisywania umów rada uchwala zwiększenie tej kwoty w zmianach w budżecie. A co do 

dofinansowania to powinni przedyskutować to członkowie Komisji Infrastruktury, czy jest to 

dalej warte.  

 

Marek Piasecki zadał kolejne pytanie, jaką kwotą na remonty został zamknięty ten rok oraz ile 

mieszkań udało się wyremontować i oddać do użytku. 

 

Prezydent Miasta  poinformowała o dofinansowaniu z BGK na remonty mieszkań od 

pierwszego kwartału przyszłego roku.  

 

Dyrektor MZBK Stanisław Węgrzyn poinformował, że rok zostanie zamknięty kwotą ok. 1 mln 

700 tys. W tym roku był problem z wykonawcami, zostały nałożone kary za nieterminowe 

wykonanie remontów i nie przystąpiono do kolejnej transzy przetargów. Kwota 800 tys. na 

przyszły rok zostanie wykorzystana w pierwszym kwartale.  

 

Adam Oczoś podsumował prowadzoną dyskusję, potwierdził, że ZAKSA jest bardzo ważna 

dla Kędzierzyna-Koźla i jego mieszkańców. Jego zdaniem gmina musi wspomagać się 

kredytem, żeby realizować inwestycje i nie jest to złe, a pani prezydent do tego tematu 

podchodzi rozważnie. Budżet w zakresie zadań inwestycyjnych może nie do końca spełnia 

wszystkie oczekiwania, ale trzeba patrzeć przez pryzmat możliwości. Dodał, że Klub Radnych 

Sabiny Nowosielskiej Koalicja Obywatelska będzie głosował za przyjęciem budżetu na rok 

2025.  

 

Katarzyna Kukolka-Bogocz wróciła do tematu mieszkalnictwa, jest zdziwiona, że na przyszły 

rok przeznaczono tylko 800 tys. na remont pustostanów, gdzie ich utrzymanie wynosi 240 tys. 

Co roku Komisja Rewizyjna wnioskuje do budżetu o zwiększenie o 50% środków na ten cel. 

W poprzednich latach wydano na remonty mieszkań o wiele więcej.   

 

Marek Piasecki podzielił się opinią, że rozumie obawy Klubu Prawa i Sprawiedliwości co do 

wysokości deficytu, sam ma dylemat jak zagłosować za budżetem. Są zaplanowane kwoty, ale 

nie wiadomo ile środków zostanie wykorzystane. Rozumie panią prezydent dlaczego jest tak 

wysoki próg, ale wstrzyma się od głosowania. Jego zdaniem dużo elementów w budżecie jest 

trafionych, ale radnemu brakuje projektu działań zmierzających do zachęcenia mieszkańców 

do powrotu do Kędzierzyna-Koźla.  

 

Prezydent Miasta zwróciła się do przedmówcy, że należałoby przedyskutować na posiedzeniu 

komisji różne propozycje w temacie zatrzymania mieszkańców w mieście.  

 

Marek Piasecki zapewnił, że składał propozycje na posiedzeniach komisji, które nie spotkały 

się z pozytywną opinią radnych klubu pani prezydent. Mimo tego będzie dalej próbował, aby 

przekonać radnych i zrobić coś wspólnie.  

 

Prezydent Miasta stwierdziła, że zna propozycję radnego, aby studentom medycyny płacić 

konkretne pieniądze, by po zakończeniu edukacji pracowali w Kędzierzynie-Koźlu. Radny 

mógł taką propozycję złożyć w Starostwie Powiatowym, kiedy był radnym powiatu, ponieważ 
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szpitale i przychodnie są powiatowe. Ta propozycja dla gminy jest bardzo kosztotwórcza i 

problematyczna.  

 

Ewa Czubek zaznaczyła, że w budżecie na przyszły rok znalazły się ważne inwestycje na 

osiedlu Śródmieście takie jak  ul. Dmowskiego, budowa hali sportowej przy PSP nr 9, budowa 

ul. Astrów, remonty w żłobkach i przedszkolach, place zabaw, remonty infrastruktury.  

 

Marzanna Gądek-Radwanowska odniosła się do propozycji Marka Piaseckiego odnośnie 

stypendiów dla studentów medycyny, poprosiła o informację Urząd Marszałkowski czy coś 

takiego jest praktykowane na Opolszczyźnie i dostała odpowiedź, że aktualnie Urząd 

Marszałkowski  finansuje 84 stypendystów 4-6 roku, którzy otrzymują stypendium przez 9 

miesięcy w wysokości 2000 zł i mają obowiązek pracy przez okres równy stypendium z 

zaokrągleniem do pełnego roku. Z tej akcji pozostaje na Opolszczyźnie zaledwie ok 10 procent 

absolwentów, jej zdaniem przyjęcie takiego wniosku naraziłoby miasto na straty finansowe.  

 

Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, prowadzący obrady ogłosił przerwę, która trwała 

od 12:10 do 12:25. Po przerwie przystąpiono do kolejnego punktu porządku obrad. 

 

 

7) głosowanie wniosków zmian w projekcie uchwały budżetowej, o których mowa w pkt. 6, 

oraz autopoprawki Prezydenta Miasta; 

 

 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie przyjęcie autopoprawki Prezydenta 

Miasta do projektu uchwały budżetowej na rok 2025: 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Hanna Białas, Ewa Czubek, Marzanna Gądek-Radwanowska, Wojciech Jagiełło, Tomasz 

Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Ireneusz Wiśniewski, Marcin 

Wołyniec 

PRZECIW (4) 

Agata Blachucik, Jakub Gładysz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Grzegorz Draguła, Jacek Król, Marek Piasecki 

NIEOBECNI (1) 

Wiesław Fąfara 

Prowadzący obrady poinformował, że autopoprawka została przyjęta. 

 

 

8) głosowanie nad przyjęciem uchwały budżetowej z uwzględnieniem przegłosowanych 

wniosków i autopoprawki Prezydenta Miasta. 
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Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2025 z uwzględnieniem przegłosowanej autopoprawki 

Prezydenta Miasta: 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Hanna Białas, Ewa Czubek, Marzanna Gądek-Radwanowska, Wojciech Jagiełło, Tomasz 

Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Ireneusz Wiśniewski, Marcin 

Wołyniec 

PRZECIW (4) 

Agata Blachucik, Jakub Gładysz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Grzegorz Draguła, Jacek Król, Marek Piasecki 

NIEOBECNI (1) 

Wiesław Fąfara 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że budżet na rok 2025 został przyjęty. 

 

UCHWAŁA NR IX/79/24 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 18 grudnia 2024 r. 

w sprawie uchwalenia budżetu miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2025 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

2. Uchwalenie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2025-2040 

1) odczytanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 

2025-2040; 

 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2025-2040 

odczytała Joanna Hariasz, Skarbnik Miasta.  

 

2) odczytanie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym 

projekcie uchwały o wieloletniej prognozie finansowej na lata 2025-2040; 

 

Uchwałę nr Pw/81/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Opolu z dnia 13 grudnia 2024 r. w sprawie opinii o przedłożonym projekcie uchwały o 

wieloletniej prognozie finansowej miasta Kędzierzyn-Koźle, odczytała Wiceprzewodnicząca 

Halina Mińczuk. 

 

Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu postanawia zaopiniować z 

uwagami przedłożony projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta 
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Kędzierzyn-Koźle na lata 2025-2040 (uchwała nr Pw/81/2024 z dnia 13 grudnia 2024 r. 

dołączona do protokołu). 

 

3) odczytanie opinii lub wniosków poszczególnych komisji stałych Rady; 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, Andrzej Kopacki, poinformował, że 

komisja jednogłośnie pozytywnie (7 głosami „za”) zaopiniowała projekt wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2025-2040. 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja stosunkiem 

głosów: ,,za” - 5, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 1, pozytywnie zaopiniowała projekt 

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2025-2040.  

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Wojciech Jagiełło, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 6, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 2, pozytywnie 

zaopiniowała projekt wieloletniej prognozy finansowej na lata 2025-2040. 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Ewa Odulińska, poinformowała, że komisja 

stosunkiem głosów: ,,za” - 7, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 1, pozytywnie 

zaopiniowała projekt wieloletniej prognozy finansowej na lata 2025-2040. 

 

4) odczytanie stanowiska Prezydenta Miasta do opinii lub wniosków poszczególnych komisji 

stałych Rady; 

 

Z uwagi na brak wniosków komisji do projektu wieloletniej prognozy finansowej na lata 2025-

2040,  Przewodniczący Rady Miasta przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

 

 

5) odczytanie autopoprawki Prezydenta Miasta do projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2025-2040; 

 

Autopoprawkę do złożonego Zarządzeniem Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 14 

listopada 2024 roku projektu uchwały wieloletniej prognozy finansowej na lata 2025-2040, 

odczytała Joanna Hariasz, Skarbnik Miasta. 

 

 

6) dyskusja nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na 

lata 2025-2040, w tym nad nieuwzględnionymi przez Prezydenta Miasta wnioskami komisji 

stałych Rady oraz nad autopoprawką Prezydenta Miasta do projektu tej uchwały; 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Miasta przeszedł do kolejnego 

punktu porządku obrad. 

 

 

7) głosowanie wniosków zmian w projekcie uchwały, o których mowa w pkt. 6; 

 

 



11 

 

Z uwagi na brak wniosków komisji do projektu wieloletniej prognozy finansowej na lata 2025-

2040,  Przewodniczący Rady Miasta przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

 

 

8) głosowanie nad przyjęciem uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2025-2040 z uwzględnieniem przegłosowanych wniosków oraz 

autopoprawek Prezydenta Miasta. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2025-2040 z uwzględnieniem autopoprawki 

Prezydenta Miasta: 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Hanna Białas, Ewa Czubek, Marzanna Gądek-Radwanowska, Wojciech Jagiełło, Tomasz 

Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Ireneusz Wiśniewski, Marcin 

Wołyniec 

PRZECIW (3) 

Agata Blachucik, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Grzegorz Draguła, Jacek Król, Marek Piasecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Jakub Gładysz 

NIEOBECNI (1) 

Wiesław Fąfara 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR IX/80/24 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 18 grudnia 2024 r. 

w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2025-2040  

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

II CZĘŚĆ – SPRAWY BIEŻĄCE 

1. Sprawozdanie z realizacji Strategii rozwiązywania problemów społecznych Gminy 

Kędzierzyn-Koźle na lata 2021-2025 za lata 2021-2023. 

 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 

 

 

2. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi 

oraz dziennymi opiekunami w Kędzierzynie-Koźlu. 
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Przewodniczący  Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, Andrzej Kopacki, poinformował, że 

komisja jednogłośnie pozytywnie (7 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał ww. projekt uchwały pod 

głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Marzanna Gądek-

Radwanowska, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, 

Anna Kras, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał 

Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski, 

Marcin Wołyniec 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Król 

BRAK GŁOSU (1) 

Jakub Gładysz 

NIEOBECNI (1) 

Wiesław Fąfara 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR IX/81/24 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 18 grudnia 2024 r. 

w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz dziennymi 

opiekunami w Kędzierzynie-Koźlu  

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle położonego na terenie osiedli 

Przyjaźni i Sławięcice, w rejonie ulic: Przyjaźni, Strzeleckiej, Spacerowej, Naftowej oraz 

Kanału Kędzierzyńskiego i Kanału Gliwickiego wraz z autopoprawką. 

 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja jednogłośnie 

pozytywnie (6 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał ww. projekt uchwały pod 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 
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Hanna Białas, Agata Blachucik, Ewa Czubek, Marzanna Gądek-Radwanowska, Jakub 

Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, Anna 

Kras, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

PRZECIW (1) 

Jacek Król 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Grzegorz Draguła, Marek Piasecki 

NIEOBECNI (1) 

Wiesław Fąfara 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR IX/82/24 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 18 grudnia 2024 r. 

w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle położonego na terenie osiedli Przyjaźni i 

Sławięcice, w rejonie ulic: Przyjaźni, Strzeleckiej, Spacerowej, Naftowej oraz Kanału 

Kędzierzyńskiego i Kanału Gliwickiego  
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż oraz odstąpienie od zbycia w 

drodze przetargu nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Kędzierzyn-Koźle, 

położonej w Kędzierzynie-Koźlu. 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja jednogłośnie 

pozytywnie (6 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Wojciech Jagiełło, poinformował, że 

komisja jednogłośnie pozytywnie (8 głosów „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał ww. projekt uchwały pod 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Marzanna Gądek-

Radwanowska, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta 

Kozakiewicz, Anna Kras, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, 

Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Król 

NIEOBECNI (1) 

Wiesław Fąfara 
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Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR IX/83/24 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 18 grudnia 2024 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż oraz odstąpienie od zbycia w drodze przetargu 

nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Kędzierzyn-Koźle, położonej w 

Kędzierzynie-Koźlu  

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków z budżetu Gminy Kędzierzyn-

Koźle, których niezrealizowane kwoty nie wygasają z upływem roku budżetowego 2024. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Wojciech Jagiełło, poinformował, że 

komisja jednogłośnie pozytywnie (7 głosów „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał ww. projekt uchwały pod 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Marzanna Gądek-

Radwanowska, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta 

Kozakiewicz, Anna Kras, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, 

Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Król 

NIEOBECNI (1) 

Wiesław Fąfara 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR IX/84/24 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 18 grudnia 2024 r. 

w sprawie ustalenia wykazu wydatków z budżetu Gminy Kędzierzyn-Koźle, których 

niezrealizowane kwoty nie wygasają z upływem roku budżetowego 2024  

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 
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Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Wojciech Jagiełło, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 6, „przeciw” - 2, „wstrzymujących się” - 0, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał ww. projekt uchwały pod 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Hanna Białas, Ewa Czubek, Marzanna Gądek-Radwanowska, Wojciech Jagiełło, Tomasz 

Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Ireneusz Wiśniewski, Marcin 

Wołyniec 

PRZECIW (4) 

Agata Blachucik, Jakub Gładysz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Grzegorz Draguła, Jacek Król, Marek Piasecki 

NIEOBECNI (1) 

Wiesław Fąfara 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR IX/85/24 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 18 grudnia 2024 r. 

w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego  

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2024 wraz z autopoprawką. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Wojciech Jagiełło, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 6, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 1, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał ww. projekt uchwały 

wraz z autopoprawką pod głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Hanna Białas, Ewa Czubek, Marzanna Gądek-Radwanowska, Wojciech Jagiełło, Tomasz 

Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Ireneusz Wiśniewski, Marcin 

Wołyniec 
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PRZECIW (1) 

Jacek Król 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Agata Blachucik, Grzegorz Draguła, Jakub Gładysz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Marek 

Piasecki, Fabian Pszon 

NIEOBECNI (1) 

Wiesław Fąfara 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR IX/86/24 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 18 grudnia 2024 r. 

w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2024  
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2024-2039 wraz z autopoprawką. 

 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Wojciech Jagiełło, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 6, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 1, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał ww. projekt uchwały 

wraz z autopoprawką pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Hanna Białas, Ewa Czubek, Marzanna Gądek-Radwanowska, Wojciech Jagiełło, Tomasz 

Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Ireneusz Wiśniewski, Marcin 

Wołyniec 

PRZECIW (1) 

Jacek Król 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Agata Blachucik, Grzegorz Draguła, Jakub Gładysz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Marek 

Piasecki, Fabian Pszon 

NIEOBECNI (1) 

Wiesław Fąfara 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 
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UCHWAŁA NR IX/87/24 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 18 grudnia 2024 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej  

na lata 2024-2039   
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

9. Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

radnych. 

 

Jacek Król odniósł się do głosowania nad zmianą miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w kontekście zgody na ustanowienie na osiedlu Blachownia spalarni, na 

działkach będących na terenie zakładów chemicznych. Jest zdziwiony brakiem oburzenia 

społecznego odnośnie budowy kolejnej spalarni na tym osiedlu, temat ten bywał tematem 

bardzo gorącym. Jego zdaniem radni tylko w momencie zatwierdzania planu mają wpływ na to 

jaka będzie budowa na danej działce.  

Andrzej Kopacki poruszył temat wyremontowanej ulicy Gazowej, oddanej do użytku w 

zeszłym roku, na której znajdują się trzy bezpieczne przejścia dla pieszych. Jedno z tych przejść 

od dwóch miesięcy nie można nazwać bezpiecznym ze względu na niedziałające latarnie. Jest 

tam bardzo ruchliwa ulica i brak widoczności. Jest oburzony taką sytuacją. Zwrócił się z prośbą 

o zajęcie się tą sprawą.  

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska podziękowała za przyjęcie budżetu i wyraziła nadzieję 

na pomoc radnych w jego realizacji.  

Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, prowadzący obrady złożył życzenia świąteczne i 

przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.   

 

 

10. Wolne wnioski. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował o terminie następnej sesji, która odbędzie się 30 

stycznia o godz. 14:00.  

 

11. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący obrad  

           Ireneusz Wiśniewski  

 

Sesja zakończyła się o godzinie 12:58 

 

Protokołowała: Xymena Wąsowicz 


